
Zapisnica
Zo stretnutia Kiubu SPOD dna 9.aprila 2016 v restauracii Bumbaras

Stretnutia sa zuéastnili: Frantisek Duréenka, Ing. Igor Jankov, Doc.Ing. Jaroslav Varecha, Maria
Pohancanikova, Katka Malcekova, Pavol MaruSkin, Ing. Ocel Frantigek, Mgr. Maria Ocelova.

Program : 1. Kontrola prijatych uzneseni
2. Volba predsedu Kiubu SPOD po vzdanisa funkcie Katky Svetiakovej
3. Navrh na ddrzbu hrobu Marie Kalovej, manzelky Jan Krala, basnika
4, Vyrocie Umrtia spisovatelia Michala Chudika
5. Predaj kalendarov SPOD
6. Zrkadlo dedina Polomka — prieskum nazorov
7. Schvalenie planu Cinnosti pre rok 2016.

Rokovania sa ujal staronovy predseda Klubu_ FrantiSek Duréenka. Zhodnotil plnenia prijatych Uloh
z predchadzajucich zasadnuti. KonStatoval, Ze po ukonéeni vystavby pamatnika spisovatelovi
Michalovi Chudikovi sa mézeme pustit do dalSich zveladovacich kultuirnych aktivi.

V druhom bode rokovania sme riesili vedenie Klubu SPOD po tom, Ze 13.9.2015 e-mailom oznamila
Mer. Katka Svetlakova, Ze sa vzdava funkcie predsedniéky Klubu. Bolo navrhnuté, aby sa vzniesli
navrhy na kandidata. Vzhfadom nato, ze navrh na predsedu Klubu tlenovia vyjadrili pritomni
Clenovia a aktivisti, Ze to patri zakladatefovi Klubu Frantiskovi Duréenkovi, hlasovanim bol zvoleny
menovany, ktory funkciu prijal.

V dalSom bode programu sme navrhovali, aby sa preskumali okolnosti okolo hrobu Marie Kralovej,
manzelky basnika Janka Krala, ktora odpociva na Polomskom cintorine, ¢i starostlivost o tento hrob
nema miestny Klub Matice Slovenskej, aby sme ich v tom nekonkurovaii.

V dalsom bode smesa dohodii, Ze si pripomenieme vyrocie imrtia spisovatela, diplomata Michala
Chudika pietnou spomienkou pri pamatniku 26.4.2016 zapalenim sviediek.

V dalSom bode programu predseda rozdal kalendare SPOD,ktoré boli vyrobené z vyuzitim vytvarnych
prac deti v ramci detskej stitaze ,Dedina ako ju vidi mojimi o¢ami“. Clenovia si kaiendare kupili a boli
tierzZ dodané do Zakladnej Skoly v Polomke.

V DalSom bode programu smesa zaoberali, zeby bolo potrebné zviditelnit nas Klub aj cez to, ze
budeme ziskavat nazory obyvatelov o situdcii vo zveladovani obcepri dodrziavani traditnej
architektury a prvkov upravy, aby sa zvlaSt na verejnych plochach likvidovali buriny a nelegaine
skladky odpadov. K tomuto nebola prijata nijaka Wloha, élenovia Klubu sa nechcui takto verejne
vyjadrovatk situdcii v obci.

V poslednom bode programu bol schvaleny Plan Cinnosti Klubu pre rok 2016.

Stretnutie ukonCcil predseda, podakoval vSetkym za uéast na stretnuti.

/ Frantisek Duréerka, predseda Klubu SPOD
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